
 

Pozdrawiam Was z wielkanocnego ogrodu, w którym nic 

nie jest na swoim miejscu.                                                           

Kamień, odwalony.                                                                             

Miejsce, gdzie leżało ciało Jezusa, jest puste.                             

Żołnierze, którzy pilnowali grobu, są przerażeni.  

W tegoroczne święta też  nic nie jest na swoim miejscu. 

Kościoły, są puste. My, nie możemy się spotkać w 

Najważniejszą Niedzielę, tak jak w każdą niedzielę 

spotykaliśmy się w naszej parafii. To jednak nie 

przeszkadza, aby dzisiaj Jezus dotarł do naszych mieszkań 

i powiedział nam tak, jak wtedy uczniom:  Pokój Wam!                      

Nie bójcie się, to JA JESTEM! 

Życzę budujących i zdrowych Świąt.  Życzę radzenia sobie 

z zewnętrznymi ograniczeniami. Myśli i serca niech 

pozostają wolne!                                                                                 

Chrystus Zmartwychwstał! 

 

Wasz ks. proboszcz Jerzy 


